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Z Á P I S N I C A  

z 5. mimoriadne zvolaného zasadnutia obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš, ktoré 

sa uskutočnilo dňa 19. júla 2023 o 17,00 h v zasadačke Obecného úradu Borský Mikuláš.  
Podrobný zvukový záznam o priebehu rokovania je zverejnený na webovom sídle obce.  

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva: 

Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. Simona 

Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela Cintulová, 

Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

 

Rokovanie 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva mimoriadne zvolaného otvoril 

a viedol starosta obce p. Bc. Róbert Macek, ktorý po prekontrolovaní prezenčnej listiny 

skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva a preto zasadnutie 

vyhlásil za uznášaniaschopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice určil p. Jána Záhončíka a p. Jána Dobiaša. 

 

Zároveň oboznámil prítomných s programom rokovania obecného zastupiteľstva tak, ako bol 

uvedený v pozvánke: 

 

1. Otvorenie 

2. Rozpočtové opatrenie Obce Borský Mikuláš v roku 2023 č. 3 

3. Diskusia 

4. Záver  
 

Predložený program rokovania poslanci obecného zastupiteľstva 11 hlasmi schválili 

a starosta obce pokračoval voľbou návrhovej komisie, ktorú odporúčal zvoliť v tomto zložení: 

p. Bc. Gabriela Cintulová, p. Mgr. Simona Šedivá a p. Mgr. Dana Gašpárková. 

Za uvedený návrh dal hlasovať a zároveň skonštatoval, že všetci  poslanci súhlasili s tým, 

aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 
 

2. Rozpočtové opatrenie Obce Borský Mikuláš v roku 2023 č. 3 

- Správa zo zasadnutia komisie finančnej a pre správu majetku konaného dňa 

17.7.2023 

 

V tomto bode starosta obce p. Bc. Róbert Macek predložil obecnému zastupiteľstvu 

návrh na úpravu rozpočtového opatrenia č. 3/2023 a informoval prítomných o zakúpení 

kosačky s radlicou v hodnote cca 20 000,00 eur do majetku obce, keďže pôvodná kosačka, 

ktorá bola využívaná cca 10 rokov doslúžila, a preto bolo potrebné zakúpiť novú. Na základe 

predložených ponúk obci bola vybraná kosačka Husqvarna, ktorá je vhodná aj na zimnú 

údržbu, nakoľko jej súčasťou je aj radlica na odhŕňanie snehu. Pôvodná kosačka nemala 

radlicu vo výbave a bola na odhŕňanie prispôsobená, a taktiež nemala pohon 4x4, 

čo sťažovalo prácu s ňou a jej celkovú manipuláciu. Ďalej prítomných informoval o žiadosti 

Základnej školy Jána Hollého Borský Mikuláš o vykonanie rekonštrukcie prístrešku a opravy 

vstupného schodiska na budove dielní. Základná škola Jána Hollého Borský Mikuláš získala 

z Ministerstva školstva, vedy a výskumu dotáciu na zateplenie a fasádu tejto budovy, a preto 

je potrebné, aby sa ešte pred touto rekonštrukciou opravil prístrešok a vstupné schodisko, 
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nakoľko dotácia sa na tieto opravy nevzťahuje. Navrhovaná suma na rekonštrukciu prístrešku 

a vstupného schodiska je vo výške 5 500,00 eur. Ďalej informoval prítomných o žiadosti 

o transfer finančných prostriedkov vo výške 2 500,00 eur na dofinancovanie 54. ročníka 

Medzinárodných chodeckých pretekov ZÁHORÁCKA DVADSIATKA, ktoré sa uskutočnili 

dňa 17.6.2023. Poskytnutý transfer bude na účet Obce Borský Mikuláš vrátený po poskytnutí 

finančného príspevku zo Slovenského atletického zväzu. Na záver tohto bodu oboznámil 

prítomných, že obec uspela vo výzve na rekonštrukciu ihriska s umelou trávou na futbalovom 

ihrisku TJ Sokol Borský Mikuláš. Poskytnutý finančný príspevok z VUC bude vo výške 

20 000,00 eur, avšak celková rekonštrukcia bude vo výške cca 35 000,00 eur. Preto bude 

potrebné zo strany obce poskytnúť finančný príspevok v hodnote cca 15 000,00 eur na 

dofinancovanie tohto športoviska.  

 

Rozprava:  

1. Poslankyňa p. Mgr. Jozefína Šedivá sa pýtala na vypracovanie geometrického plánu 

pre ihrisko s umelou trávou, ktorý je potrebné zapísať na Okresný úrad Senica – 

katastrálny odbor.  

2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek odpovedal, že vypracovanie geometrického plánu je už 

zabezpečené.  

 

Po predložení návrhu rozpočtového opatrenia poslanec OZ a zároveň predseda 

finančnej komisie p. Ing. Jozef Cvečka oboznámil prítomných so stanoviskom finančnej 

komisie, ktorá odporučila obecnému zastupiteľstvu rozpočtové opatrenie schváliť. 

 

Poslanci OZ k tomuto bodu nemali výhrady, a preto starosta obce požiadal poverenú 

členku návrhovej komisie p. Mgr. Simonu Šedivú o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  99/2023 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu zo zasadnutia komisie finančnej a pre správu majetku konaného dňa 17.7.2023 

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. 

Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  100/2023 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: b e r i e  n a  v e d o m i e  

1. žiadosť Základnej školy Jána Hollého, Záhorácka 919/33, Borský Mikuláš o vykonanie 

rekonštrukcie prístrešku a opravy vstupného schodiska na budove dielní 

2. žiadosť ZÁHORÁCKA DVADSIATKA občianske združenie, Pri Struhe 1575/71, Borský 

Mikuláš - Borský Peter o poskytnutie dotácie na rok 2023 

3. informáciu starostu obce p. Bc. Róberta Macka k zakúpeniu kosačky s radlicou 

a na rekonštrukciu ihriska s umelou trávou TJ Sokol Borský Mikuláš 
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Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. 

Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  101/2023 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

tretiu zmenu rozpočtu vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením 

č. 3/2023 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov:  

  

1. Bežné príjmy obce        20 480,00 eur  

      kategória  

      310 tuzemské bežné transfery      8 257,00 eur  

      110 dane z príjmov                   7 035,00 eur 

      220 administratívne poplatky                       30,00 eur 

      240 úroky z vkladov           290,00 eur 

      290 iné nedaňové príjmy       4 868,00 eur  

2. Finančné operácie príjmové     40 500,00 eur 

kategória 

     450 ostatné finančné operácie     40 500,00 eur 

3. Kapitálové príjmy obce                43 000,00 eur 

      kategória 

      320 kapitálový transfer ZŠ J. Hollého            43 000,00 eur 

4. Bežné výdavky obce         35 480,00 eur  

      kategória  

      630 tovary a služby       18 780,00 eur 

      640 bežné transfery     13 700,00 eur 

      650 splácanie úrokov bankám                3 000,00 eur 

5. Kapitálové výdavky obce    25 500,00 eur  

      kategória  

      710 obstarávanie kapitálových aktív                5 500,00 eur  

      720 kapitálové transfery    20 000,00 eur 

6. Kapitálové výdavky ZŠ J. Hollého                43 000,00 eur  

      kategória  

      710 obstarávanie kapitálových aktív             43 000,00 eur  

 

Počet prítomných poslancov: 11 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Mgr. 

Simona Šedivá, Ing. Jozef Cvečka, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Dan Záhončík, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 
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Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

3. Diskusia 

 

1. Diskusiu otvorila poslankyňa p. Mgr. Jozefína Šedivá, ktorá sa zaujímala o dokončenie 

fasády na Hasičskej zbrojnici, nakoľko nadstavba Hasičskej zbrojnice bola zrealizovaná 

aj s fasádou a pôvodná časť budovy je bez fasády.  

2. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek odpovedal, že projekt bol zadaný iba ako súťaž 

na nadstavbu, vrátane fasády, ale len nadstavby Hasičskej zbrojnice. 

3. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. dodal, že obec mohla zo svojich zdrojov 

dofinancovať dokončenie fasády na celej budove.  

3. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek odpovedal, že nemohla, nakoľko neboli finančné 

prostriedky na fasádu celej budovy vyčlenené v rozpočte na rok 2023. Starosta ďalej uviedol, 

že je aj v jeho záujme, aby bola budova Hasičskej zbrojnice dokončená a zisťoval, koľko 

finančných prostriedkov by bolo potrebných na dokončenie zvyšnej časti fasády. Taktiež 

informoval, že absolvoval stretnutie spolu s hlavným kontrolórom obce p. Mgr. Jánom 

Pobjeckým, zástupcom starostu obce p. Jánom Dobiašom, s členmi výboru hasičov 

a p. Petrom Bízkom, ktorý pripomienkoval, že na nadstavbe sa nachádza veľa okien, chýba 

predpríprava na dataprojektor, chýbajú žalúzie, schodisko je nevyhovujúce pre obuv 

s opätkami, protipožiarne dvere nie sú vo farbe dreva, svetlá výška miestnosti je o 2 cm nižšie 

ako je naprojektované, a iné. Starosta sa vyjadril k všetkým pripomienkam p. Petra Bízka 

s tým, že výška miestnosti bola pôvodne naplánovaná o 2 cm vyššie a strop bol tzv. 

jednoduchý, avšak keďže ide o jednu veľkú miestnosť, ktorá nie je predelená priečkou, bol 

tento strop zdvojený. Taktiež hrozilo, že v budúcnosti by mohol strop začať praskať, a preto 

bol týmto spôsobom spevnený. Čo sa týka okien dodal, že na budove je presne taký počet 

okien ako je uvedené v projektovej dokumentácii bez žalúzií, taktiež nebola súčasťou 

projektovej dokumentácie ani predpríprava na dataprojektor, ale  nakoľko bol členmi 

hasičského výboru dopytovaný, bola predpríprava doriešená. K tejto pripomienke dodal, 

že príprava na dataprojektor je momentálne v zasadacej miestnosti v pôvodnej časti budovy 

Hasičskej zbrojnice, ktorá však nebola nikdy využívaná.  

4. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. oponoval, že vie o tom, že minimálne 2 krát bol 

dataprojektor použitý. 

5. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek vyvrátil pripomienku poslanca p. RNDr. Petra Gerharta, 

PhD. tvrdením veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru p. Petra Bízka, že používal svoj 

vlastný notebook, nie dataprojektor. Starosta obce ďalej doplnil, že protipožiarne dvere 

na budove a technické schodisko sú taktiež podľa projektovej dokumentácie. V tejto súvislosti 

uviedol, že boli zistené niektoré závažnejšie nedostatky pri predchádzajúcej rekonštrukcii 

budovy, a to, že pri zdvíhaní stropu neboli spať vložené stredové väzníky. Z uvedeného 

vyplýva, že celá statika strechy môže byť týmto ohrozená. Druhým problémom boli dvere 

na bráne vo veľkej hale, kde pri zdvíhaní stropu zostala medzera medzi protipožiarnymi 

dvermi a samotným stropom, ktorá sa vyplnila kusom sadrokartónu. Ďalším nedostatkom 

bolo zatekanie a vlhnutie sadrokartónu v miestnosti, kde parkuje hasičské vozidlo, ktoré bolo 

spôsobené nesprávnym namontovaním sadrokartónu priamo na drevené dosky bez 

konštrukcie, a v tomto prípade sadrokartón neplní svoj účel. Ďalej dodal, že dokončenie 

fasády na pôvodnej budove by bolo vo výške cca 27 000,00 eur, z čoho najväčšou položkou 

by bolo ukotvenie lešenia okolo veže, pretože by sa musela znovu rozobrať strecha. Taktiež 

uviedol, že predchádzajúca rekonštrukcia, aj keď bola realizovaná svojpomocne, nie je 

kvalitne odvedená, zo stien sú viditeľné hmoždiny - štuple, sieťka, nie sú ukončené rohy 



5 
 

a dokončené podhľady budovy, a preto by bolo potrebné znovu preklebrovať a vyrovnať 

steny, aby bolo možné zrealizovať fasádu.  

6. Poslankyňa Ing. Katarína Koprnová sa pýtala, kto realizoval rekonštrukciu pôvodnej časti 

budovy. 

7. Starosta obce uviedol, že to bola firma z Borského Mikuláša a bližšie informácie o tejto 

firme má k nahliadnutiu vo svojej kancelárii. Na margo narušenej statiky uviedol, že bol 

spísaný záznam zo stretnutia s členmi výboru hasičov, v ktorom je uvedená aj problematika 

oslabenej statiky strechy z dôvodu chýbajúcich stredových väzníkov a požiadal hasičský zbor 

o návrh riešenia.  

8. Poslankyňa p. Mgr. Jozefína Šedivá sa pýtala, na aký účel bude slúžiť nová nadstavba. 

9. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek odpovedal, že priestor bude slúžiť ako zasadacia 

miestnosť.  

10. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. navrhol, aby statiku strechy na Hasičskej zbrojnice 

skontroloval statik. 

11. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek sa k tomuto vyjadril, že stredové väzníky, ktoré boli 

počas predchádzajúcej rekonštrukcie vybrané zo stropu, neboli osadené späť a nové ležia 

bez povšimnutia v podkroví Hasičskej zbrojnice. Starosta sa čudoval, že takéto 

neopodstatnené pripomienky zo strany p. Petra Bízka k nadstavbe Hasičskej zbrojnice vznikli 

až teraz po jej zrealizovaní, nakoľko projektovú dokumentáciu na túto nadstavbu dal 

vypracovať ešte jeho otec a zároveň predchádzajúci starosta p. Vladimír Bízek. Dodal, že ak 

sa mu niečo nepáčilo, napr. veľký počet okien, mohol to riešiť s ním počas vyhotovovania 

projektovej dokumentácie a nie to teraz spochybňovať. Ďalej uviedol, že po predchádzajúcej 

rekonštrukcii strechy zostal obrovský neporiadok, ktorý je tam dodnes.  

12. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. dodal, že v budúcnosti bude musieť obec fasádu 

budovy dokončiť a bol v tom vedomí, že po zrealizovaní nadstavby bude dokončená celá 

budova, ktorá bude dofinancovaná z obecných finančných prostriedkov.  

13. Starosta obce Bc. Róbert Macek reagoval na vyjadrenie poslanca p. RNDr. Petra Gerharta, 

PhD., že peniaze na dofinancovanie fasády nemusia byť poskytnuté len zo zdrojov obce 

a uviedol, že finančné prostriedky mohli byť získané pre našu obec aj z VUC, kde v minulosti 

pôsobil ako poslanec. Čo sa týka statiky strechy dodal, že táto problematika zostáva otvorená, 

bude sa musieť v budúcnosti riešiť a iniciatívu čaká aj od Hasičského zboru.  

14. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. reagoval na pripomienku starostu obce, že keď 

pôsobil ako poslanec OZ v čase rekonštrukcie budovy, v tomto období sa fasáda na budove 

Hasičskej zbrojnice neriešila. Čakalo sa na druhú výzvu na realizáciu nadstavby budovy, 

keďže v prvej výzve obec neuspela. Na Hasičskej zbrojnici sa robili práce svojpomocne 

a predpokladalo sa, že finančné prostriedky zo súťaže budú použité aj na fasádu celej budovy. 

Ďalej dodal, že tak ako pomohol získať finančné prostriedky na rekonštrukciu ihriska 

s umelou trávou, tak sa môže pokúsiť získať finančné prostriedky pre obec na dokončenie 

fasády Hasičskej zbrojnice.  

15. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek reagoval na informáciu poslanca p. RNDr. Petra 

Gerharta, PhD., že tak isto aj on pomohol získať finančné prostriedky na rekonštrukciu ihriska 

s umelou trávou a naviac sa zaujímal o to, koľko finančných prostriedkov by mohlo stáť 

dokončenie fasády na Hasičskej zbrojnici. Pripomenul, že túto istú iniciatívu mohli vyvinúť 

aj členovia hasičského zboru, nakoľko sa jedná o ich budovu, v ktorej oni pôsobia. Spomenul, 

že v období keď bol poslancom spolu s p. RNDr. Petrom Gerhartom, PhD., schválili sa 

finančné prostriedky na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice spolu s fasádou. Finančné 

prostriedky na rekonštrukciu boli vyfakturované pánovi Jozefovi Cintulovi, avšak dokončenie 

fasády z týchto prostriedkov nebolo zrealizované. 

15. Poslanec p. RNDr. Peter Gerhart, PhD. uviedol, že faktúra vystavená za rekonštrukciu 

Hasičskej zbrojnice bola ponížená o sumu, za ktorú nebola dokončená fasáda.   
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16. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek oponoval, že faktúra vystavená za rekonštrukciu 

Hasičskej zbrojnice v sume cca 53 000,00 eur o túto sumu ponížená nebola a teda 

na dokončenie fasády už nezostali žiadne finančné prostriedky. Navrhol, aby bola táto 

skutočnosť, či bola predmetná faktúra ponížená,  preverená hlavným kontrolórom 

p. Mgr. Jánom Pobjeckým, ktorý podá správu na ďalšom zasadnutí OZ.   

17. Poslanec Ján Dobiaš dodal, že ak nie je fasáda dokončená, ale peniaze boli vyfakturované, 

mali by sa v tejto sume finančné prostriedky ponížiť v rozpočte obce. Taktiež uviedol, 

že aj v prípade, že by sa v rozpočte obce našli financie na dokončenia fasády, bolo by 

potrebné ešte pred tým vykonať úpravy pre samotnú realizáciu fasády na budove. Na druhej 

strane je dôležité riešiť statiku strechy a uviedol, že táto zistená skutočnosť by mohla byť 

predmetom trestného stíhania alebo iných opatrení.  

18. Poslankyňa Ing. Katarína Koprnová sa pýtala, či sa až teraz pri budovaní nadstavby zistili 

nedostatky ohľadom chýbajúcich stredových väzníkov. 

19. Starosta obce odpovedal, že áno, až teraz po rozobratí stropu sa zistilo, že predchádzajúca 

rekonštrukcia nebola kvalitne zrealizovaná.  

20. Poslanec p. Ján Dobiaš dodal, že v súčasnosti je bežné, že firma, ktorá ukončí stavebné 

práce si po sebe odstráni všetok zvyškový materiál, aby zostalo miesto realizácie čisté 

a v úplnom poriadku. Po predchádzajúcej rekonštrukcii prístavby Hasičskej zbrojnice 

za vedenia starostu p. Vladimíra Bízka zostali na povale drevené hranoly, trámy a stavebný 

odpad.  

21. Na záver starosta obce pozval všetkých poslancov na slávnostnú kolaudáciu nadstavby 

Hasičskej zbrojnice dňa 21.7.2023 o 8,30 hod. a uviedol, že spolu môžu podrobnejšie 

skonzultovať spomínanú problematiku. 

  

4. Záver 

 

Týmto bol program rokovania 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný, 

a preto starosta obce p. Bc. Róbert Macek poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil 

o 17,40 h. 

 

 
 

 

 

   Bc. Róbert Macek 

   starosta obce 

 

Zapisovateľka: 

Erika Novotná 

 

 

Overovatelia: 

 

Ján Záhončík   ................................................ 

 

 

Ján Dobiaš   ................................................ 
 


